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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Funkcjonowania systemu informacji miejskiej w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w udzielonej odpowiedzi na zapytanie nr 0003.163.2021 przekazał Pan
kopie wydanych decyzji w tej sprawie, niestety wiele tabliczek (Western City, Kolej Linowa,
Wystawa minerałów itd.) zamontowanych w ramach systemu informacji miejskiej nie posia-
da zgód na zajęcie pasa drogi i nie wnoszone są z tego tytułu opłaty do budżetu miasta,
który jest budżetem wszystkich mieszkańców Karpacza.

PYTANIA :
 
1.  Kiedy  przeprowadzi  Pan  kontrolę  na  wszystkich  ulicach  miasta  w  zakresie  funkcjonowania
systemu informacji miejskiej ?
2. W jaki sposób podmioty nie posiadające zgód na umiejscowienie dwustronnych kierunkowych
tablic na słupkach miejskich zostaną zobowiązane przez Pana do wnoszenia opłat za zajęcie pasa
drogi ?

ZAŁĄCZNIK :
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Grzegorz Kubik
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